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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisja Rewizyjna 

 

Protokół nr IV/2024 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

wraz z Komisją d/s Wsi i Gospodarki Rolnej 

 

 

Posiedzenie w dniu 24 czerwca 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 24 czerwca 2024 r. o godz. 08:00, a zakończono o godz. 10:02 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział  8 członków Komisji ds. Wsi: 

Obecni: 

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Krzysztof Fejdych 

3. Ireneusz Licznar 

4. Paweł Licznar 

5. Stanisław Mięczakowski 

6. Mieczysław Partyczny 

7. Aneta Samotus 

8. Zygmunt Trojniak 

9. Andrzej Włosek 

10. Wiesław Zawiślak 

 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Renata Heda 

2. Łukasz Karpowicz 

3. Wiesław Kopterski 

4. Paweł Licznar 

5. Mieczysław Partyczny 

6. Witold Rygorowicz 

7. Aneta Samotus 

8. Bartosz Trytek 

9. Andrzej Włosek 

10. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodnicząca Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Aneta Samotus oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Rygorowicz. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, Skarbnik Gminy 

Wioleta Zator, Sekretarz Gminy Marek Radom, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i 
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Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon Kroczak, naczelnik Wydziału Inwestycji 

Aleksander Gacek 

 

b) Przyjęcie protokołów z posiedzeń odbytych w miesiącu maju. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Rygorowicz poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołów z posiedzeń Komisji odbytych w miesiącu maju. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołów z posiedzeń odbytych w miesiącu maju..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Wsi Aneta Samotus poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z posiedzenia Komisji odbytych w miesiącu maju. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołów z posiedzeń odbytych w miesiącu maju..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Kopterski, Paweł Licznar 

 

2. Zaopiniowanie raportu o stanie Gminy Prudnik za rok 2023 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Rygorowicz  oznajmił, że jest to bardzo 

ważny dokument, który pokazuje co działo się w roku 2023. Z punktu widzenia radnego 

najważniejsza jest część pierwsza mówiąca o stanie finansów. Cały dokument jest bardzo 

wyczerpujący, dokument na podstawie którego rada będzie udzielać wotum zaufania dla 

Burmistrza.  

Radna Renata Heda poprosiła o wyjaśnienie zapisów ze str. 37. Zapytała czy wszystkie 

zaplanowane inwestycje wymienione na str. 37 raportu będą wykonane w roku 2024?  

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak wyjaśnił, ze raport pokazuje stan gminy na 2023 

rok. Inwestycje te były zaplanowane i są w większości w trakcie realizacji. 

Przewodnicząca Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej Aneta Samotus zauważyła, że na 

przełomie lipca i sierpnia 2023 r. gmina złożyła dwa wnioski. Pierwszy wniosek złożony 

został na rewitalizację przestrzeni publicznej śródmieścia Prudnika. Zapytała czy gmina 

otrzymała dofinansowanie, jeśli tak to na jakim etapie jest przygotowanie dokumentacji, 

chodzi tu o podwórka: ul. Piastowska, Jagiellońska, Kościuszki oraz modernizacja placu 

zabaw w obrębie ul. Szpitalnej?    

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że na komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa zostaną przedstawione wszystkie inwestycje w toku. Dodał, że 

dokumentacja jest przygotowana, zadanie jest realizowane. 
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Naczelnik Aleksander Gacek oznajmił, że odnośnie wspomnianych czterech zadań gmina 

jest w trakcie odbioru dokumentacji, będzie składany wniosek do starostwa o pozwolenie na 

budowę dla jednego z podwórek, a trzy podwórka będą realizowane na zgłoszenie.  

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał czy ul. Kościuszki 23-25 jest ujęta harmonogramie  

i czy jest dokumentacja sporządzona?  

Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek oznajmił, że musi to sprawdzić. 

Przewodnicząca Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej Aneta Samotus zadała pytanie 

dotyczące kontroli przeprowadzonej w ZUK. Zapytała czy została powołana komisji i czy 

przedłożono dokument pokontrolny?  Zapytała czy można zapoznać się z takim dokumentem?  

Sekretarz Gminy Marek Radom odpowiedział, że tak. Wszystkie dokumenty zostały 

sporządzone i  są do dyspozycji  

Radna Renata Heda  zapytała kto odpowiada za stan techniczny wieży WOK-a?  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak odpowiedział, że zarządcą wieży WOKa jest ZUK. 

Przewodnicząca Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej Aneta Samotus poprosiła o 

informacje związaną z umorzeniami dot. podatku od nieruchomości – jakich jednostek to 

dotyczy? Czy dotyczy to również osób fizycznych. 

Skarbnik Gminy Wioleta Zator poinformowała, że nie wszystkie informacje są ogólnie 

dostępne, gdyż ogranicza je ordynacja podatkowa. Można mówić o ulgach jeżeli przekraczają 

kwotę 500 zł i te można podawać do publicznej wiadomości. O ulgach mówi sprawozdanie z 

wykonania dochodów podatkowych. Są tam wyodrębnione skutku dokonanych ulg i zwolnień 

za okres sprawozdawczy w kwocie 616 000 zł w podatku od nieruchomości. W większości 

były to ulgi zakładów znajdujących się na terenie Gminy Prudnik z uwagi na ważny interes 

publiczny podatnika.  

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał czy jest wgląd do spółek,  które otrzymały 

umorzenia? 

Skarbnik Wioleta Zator oznajmiła, że wykaz taki znajduje się na stronie. 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał czy ZWiK-owi również zostało udzielone umorzenie? 

Jeśli tak to w jakiej kwocie? 

Skarbnik Wioleta Zator poinformowała, że ZWiK-owi został umorzony podatek w kwocie 

1 551 602 zł. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Rygorowicz wyraził opinię, że taka wysoka 

suma przyczynia się w znacznym stopniu do deficytu budżetowego Gminy. 

W dalszej części dyskusji radni poruszyli tematy związane z remontami i dróg: ul. Działkowej 

oraz ul. Asnyka.  

W dyskusji udział wzięli radni: 

- Rafał Bolibrzuch 

- Wiesław Zawiślak 

- Stanisław Mięczakowski 

- Zygmunt Trojniak  

Odpowiedzi na zadane pytania udzielił Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek 

oraz Skarbnik Wioleta Zator.  

Radni zapytali również o stan przygotowania budowy nowego PSZOK-u. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon 

Kroczak wyjaśnił, że stan zaawansowania jest taki, że do 26 czerwca jest termin do złożenia 

ofert na projekt tego zadania. Termin realizacji projektu będzie przypadał na dzień 31 

stycznia 2025 r.  

Radny Łukasz Karpowicz zapytał czy zasadnym jest wydatkowanie środków na 

modernizacje wieży widokowej na Koziej Górze w momencie gdy Wieża WoK-a jest 

nieczynna? Czy nie lepiej w pierwszej kolejności wykonać remont klatki schodowej 
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wspominanej wieży z uwagi na fakt, iż ma ona znacznie większe walory turystyczne niż 

wieża widokowa? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że dokumentacja na wieżę widokowa została już 

wykonana. Planuje się złożenie zadanie w partnerstwie polsko-czeskim z miastem Bruntal. 

Decyzję o remoncie wieży widokowej na Koziej Górze podjęła Rada poprzedniej kadencji, 

natomiast temat wieży WOKa pojawił się znacznie później.     

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie Raportu o stanie Gminy zostało poddane pod 

głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie raportu o stanie Gminy Prudnik za rok 2023 kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Renata Heda, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Łukasz Karpowicz, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Kopterski, Paweł Licznar 

 

3. Zaopiniowanie sprawozdania: 

a) zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Prudnik wraz z informacją o 

stanie mienia komunalnego Gminy Prudnik za 2023 rok oraz z wykonania planu finansowego 

samorządowych instytucji kultury za 2023 rok (druk nr 33). 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Prudnik wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego Gminy Prudnik za 2023 rok oraz z wykonania planu finansowego 

samorządowych instytucji kultury za 2023 rok (druk nr 33) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 



5 

 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Kopterski, Paweł Licznar 

 

b) zaopiniowanie sprawozdania finansowego Gminy Prudnik wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za 2023 rok (druk nr 35) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowanie sprawozdania finansowego Gminy Prudnik wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za 2023 rok (druk nr 35) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław 

Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Renata Heda, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Łukasz Karpowicz, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Kopterski, Paweł Licznar 

 

4. Gospodarka finansowa: 

a) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na rok 2024 

(druk nr 40) 

Radny Witold Rygorowicz poruszył temat pkt 4 uzasadnienia „Montaż stacjonarnego 

urządzenia rejestrującego prędkość w ciągu DK 41 w m. Prudnik” w kwocie 6.789,60 zł. W 
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wyniku porozumienia trójstronnego i przeniesienia stacjonarnego urządzenia rejestrującego 

prędkość Gmina zobowiązana jest do wykonania instalacji fotoradaru oraz kalibracji 

urządzenia. W związku ze zmianami dokonuje się zwiększenia wydatków na realizację 

zadania w bieżącym roku w dziale 900 rozdziale 90015 o kwotę 6.789,60 zł.” Poprosił o 

wyjaśnienia pojawiających się kolejnych kwot w budżecie Gminy na to zadanie. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak wyjaśnił, że Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad 

nie ma paragrafu, z którego środki mógłby przeznaczyć na tego typu działania. Inspektorat 

Transportu nadzoruje takie zadania, ale  sam montaż, bez wkładu samorządów jest niemalże 

niemożliwy. Stąd takie rozwiązanie.  

Radny Witold Rygorowicz poprosił jeszcze o wyjaśnienie co zawiera to porozumienie 

trójstronne, bo jako nowy radny nie do końca jest zorientowany w temacie. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak wyjaśnił, że w gestii Gminy Prudnik jest wykonanie 

przyłącza energetycznego i kalibracja urządzenia.  

Radny Zygmunt Trojniak przybliżył założenia porozumienia. Oznajmił, że z tego co 

pamięta gmina miała zapewnić podłączenie i sam maszt, ale nie urządzenie stricte do 

pomiarów. Zapytał dlaczego gmina ma zapewnić kalibracje? Przecież mandaty będą szły na 

konto Wojewody, więc dlaczego służba państwowe nie zapewnią kalibracji?   

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że sprawa była analizowana pod różnymi kątami i 

niestety nie ma takiej możliwości. Dodał, że jest po rozmowie ze Starostą, który zapewnił, że 

jest w stanie wspomóc zadanie pod kątem finansowym. GDDKiA nie ma w swoich 

paragrafach możliwości wykonania tego zadania.  

Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek wyjaśnił, że kalibrację gmina będzie 

robiła tylko ten pierwszy raz. Zadaniem gminy było doprowadzenie energii elektrycznej do 

urządzenia, co zostało uczynione. Obecnie realizacja jest na etapie podpisywania umowy z 

Tauronem. Po podpisaniu umowy zostanie ona przeniesiona na GDDKiA i już dodatkowe 

koszty dla zadnia nie będą ponoszone przez gminę.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na rok 2024 

(druk nr 40) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Bartosz Trytek, 

Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Witold Rygorowicz 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Kopterski, Paweł Licznar 

 

b) zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024-2027 (druk nr 41) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024-2027 (druk nr 41) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Kopterski, Paweł Licznar 

 

c) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu 

i trybu umarzania, odraczania terminu spłaty lub rozkładania na raty płatności należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Prudnik lub jej 

jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, 

w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, wskazania organu uprawnionego do 

udzielania tych ulg oraz o niedochodzeniu należności o charakterze cywilnoprawnym 

przypadających Gminie Prudnik lub jej jednostkom organizacyjnym (druk nr 42) 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Rygorowicz odniósł się do uzasadnienia 

uchwały. Zapytał jaki konkretnie zmiany narzuciła Komisja Europejska? 

Skarbnik Wioleta Zator  wyjaśniła, że Komisja Europejska wprowadziła zmianę 

rozporządzenia regulującego udzielanie pomocy de minimis. Dokonuje się dostosowania 

znowelizowanej uchwały do nowego rozporządzenia Komisji (UE) Nr 2023/2831 z dnia 13 

grudnia 2023 r. w sprawie stosowania art. 107 i art. 108 Traktatu o funkcjonowaniu Unii 

Europejskiej do pomocy de minimis. Dokładnie chodzi o zwiększenie limitu pomocy de 

minimis do kwoty 300 000 euro w okresie 3 lat dla jednego przedsiębiorcy. Obecny limit 

wynosił 200 000 euro oraz nowy sposób obliczania 3-letniego okresu przy sumowaniu limitu 

https://sip.lex.pl/#/document/17099384?unitId=art(107)&cm=DOCUMENT
https://sip.lex.pl/#/document/17099384?unitId=art(108)&cm=DOCUMENT
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tej pomocy.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania terminu spłaty lub rozkładania na raty płatności należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Prudnik lub jej 

jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, 

w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, wskazania organu uprawnionego do 

udzielania tych ulg oraz o niedochodzeniu należności o charakterze cywilnoprawnym 

przypadających Gminie Prudnik lub jej jednostkom organizacyjnym (druk nr 42) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Kopterski, Paweł Licznar 

 

5. Gospodarowanie mieniem: 

a) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłat 

rocznych za trwały zarząd (druk nr 43) 

Przewodnicząca Komisji ds. Wsi Aneta Samotus zapytała dlaczego w grę wchodzi działka 

1080/388 skoro jest to parking? Czy jest to niezbędne? 

Naczelnik wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik odpowiedziała, że wskazana działka 

również służy dla pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej, dlatego została uznana za 

elementarną część dla funkcjonowania całego budynku Ośrodka Pomocy Społecznej.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych 

za trwały zarząd (druk nr 43) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, 

Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aneta Samotus 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Andrzej 

Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aneta Samotus 

BRAK GŁOSU (1) 

Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Kopterski, Paweł Licznar 

 

b) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 44) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 44) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

Komisję Rewizyjna: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Kopterski, Paweł Licznar 

 

c-f) zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 45-48) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 
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zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 45-48) blokiem 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Kopterski, Paweł Licznar 

 

g) zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad sprzedaży lokali 

użytkowych i jednolokalowych budynków użytkowych ich najemcom i dzierżawcom (druk 

nr 49) 

Przewodnicząca Komisji ds. Wsi Aneta Samotus zapytała z czego wynika okres 6 lat? 

Naczelnik Dorota Szmulik wyjaśniła, że o kres 6 lat wynika tylko i wyłącznie z tego, aby 

zakończył się w roku 2030 roku do zamknięcia dekady. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad sprzedaży lokali 

użytkowych i jednolokalowych budynków użytkowych ich najemcom i dzierżawcom (druk nr 

49) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 
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Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Kopterski, Paweł Licznar 

 

h-ab) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

50-68) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 50-68) 

blokiem kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Kopterski, Paweł Licznar 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowej przysługujących przewodniczącym organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych Gminy Prudnik (druk nr 69) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowej przysługujących przewodniczącym organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych Gminy Prudnik (druk nr 69) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 



12 

 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Kopterski, Paweł Licznar 

 

b) zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie połączenia 

samorządowych instytucji kultury (druk nr 70) 

Przewodnicząca Komisji ds. Wsi Aneta Samotus poprosiła o wyjaśnienie zasad udzielania 

pomocy przez POK. 

Wyjaśnień udzielił Sekretarz Gminy Marek Radom.  

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie połączenia samorządowych 

instytucji kultury (druk nr 70) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Fejdych, Paweł Licznar 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Kopterski, Paweł Licznar 

 

c) zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Prudnik w 

Zgromadzeniu Powiatowo - Gminnego Związku Transportu "Pogranicze" (druk nr 71) 

Burmistrz oznajmił, że na sesji będzie konieczność dokonania wyboru przedstawiciela 

Gminy Prudnik w Zgromadzeniu Powiatowo - Gminnego Związku Transportu "Pogranicze". 

Dotychczas funkcję tą pełni radny Jacek Urbański.  

Radni nie podjęli dyskusji. 

 

7. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 
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Sołtys Szybowic Mariusz Wicherek zapytał czy jest możliwość zamieszczenia aktualnych 

rozkładów jazdy na przystankach autobusowych w miejscowościach wiejskich? 

Przewodnicząca Komisji ds. Wsi Aneta Samotus oznajmiła, że złożyła w tej kwestii 

interpelacje, czeka na odpowiedź.  

Sołtys Wierzbca Mieczysław Mrozek zapytał o dalsze plany związane z budową biogazowni 

oraz o plany dotyczące Wiejskiego Domu Kultury w Wierzbcu – czy będą środki na realizację 

inwestycji?   

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że nie chce wypowiadać się za inwestora, ale z tego 

co się orientuje przesunięcia spowodowane są przez opóźnienie ogłoszenia konkursu w 

Ministerstwie na wsparcie tego typu przedsięwzięć. Odnośnie WDK Burmistrz oznajmił, że 

jest dokumentacja, ale realizacja tego zadania jest poniekąd powiązana z pytaniem 

pierwszym. Póki co trzeba poczekać na rozstrzygnięcia tematu biogazowni. 

Sołtys Wierzba Mieczysław Mrozek oznajmił, że od 5 lat stara się o działkę nr 127/1 za 

WDK w Wierzbcu na zagospodarowanie jej pod plac zabaw, którego brakuje w Wierzbcu. 

Zapytał jak ta sprawa wygląda z KOWR-em? 

Naczelnik Mienia Gminy Dorota Szmulik oznajmiła, że jeśli ma tam dojść do 

nieodpłatnego nabycia sołectwo Wierzbiec musi posiadać plan zagospodarowania 

przestrzennego, którego aktualnie nie ma takiego dokumentu dla Wierzbca, jest jedynie 

studium. Naczelnik dodała, że gmina jest na etapie uchwalania planu ogólnego. Dopiero gdy 

ta procedura zostanie zakończona będzie można wrócić do tematu nabycia nieruchomości od 

KOWR-u. 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

 

 

  

 

Przewodniczący Komisji  

Rewizyjnej 

Witold Rygorowicz  

  

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


